



万众瞩目的预言
Captivating Prophecy



—

圣诞的预言

Prophecy of Christmas

女人的后裔 Offspring of woman

创世记 Genesis 3:15

我又要叫你和女人彼此为仇；你的后裔和女人的后裔也彼此为仇。女人的后裔要伤你的头，你要伤他的脚跟。

And I will put enmity between you and the woman, and between your offspring and hers; he will crush your head, and you will strike his heel.

童女所生 Born of a virgin

以赛亚书 Isaiah 7:14

因此，主自己要给你们一个兆头，必有童女怀孕生子，给他起名叫以马内利（就是“神与我们同在”的意思）。

Therefore the Lord himself will give you a sign: The virgin will conceive and give birth to a son, and will call him Immanuel.

伯利恒诞生 Born of Bethlehem

弥迦书 Micah 5:2

伯利恒以法他啊，你在犹大诸城中为小。将来必有一位从你那里出来，在以色列中为我作掌权的；他的根源从亘古、从太初就有。

“But you, Bethlehem Ephrathah, though you are small among the clans of Judah, out of you will come for me one who will be ruler over Israel, whose origins are from of old, from ancient times.”



完美的时间
Perfect Timing

加拉太书 Galatians 4:4-5

4 及至时候满足，神就差遣他的儿子，为女子所生，且生在律法以下，5 要把律法以下的人赎出来，叫我们得着儿子的名分。

4 But when the set time had fully come, God sent his Son, born of a woman, born under the law, 5 to redeem those under the law, that we might receive adoption to sonship.

路加福音 Luke 2:1-14

~ 凯撒下令所有人民报上名册

Caesar decrees that all the people be registered

~ 马利亚和约瑟从拿撒勒前去伯利恒

Mary and Joseph travel from Nazareth to Bethlehem

~ 由于客店没有地方，耶稣诞生在马槽里。

Jesus was born in a manger because there was no room for an inn.





路加福音 Luke 2:13-14

13 忽然有一大队天兵同那天使赞美 神说：14 “在至高之处
荣耀归与 神，在地上平安归与他所喜悦的人（有古卷作
“喜悦归与人”）。”

13 Suddenly a great company of the heavenly host appeared
with the angel, praising God and saying, 14 “Glory to God in the
highest heaven, and on earth peace to those on whom his favor
rests.”



路加福音 Luke 2:36-38

36 又有女先知名叫亚拿，是亚设支派法内力的女儿，年纪已经老迈，从作童女出嫁的时候，同丈夫住了七年，就寡居了。37 现在已经八十四岁（或作“就寡居了八十四年”），并不离开圣殿，禁食祈求，昼夜侍奉神。38 正当那时，她进前来称谢神，将孩子的事对一切盼望耶路撒冷得救赎的人讲说。

36 There was also a prophet, Anna, the daughter of Penuel, of the tribe of Asher. She was very old; she had lived with her husband seven years after her marriage, 37 and then was a widow until she was eighty-four. She never left the temple but worshiped night and day, fasting and praying. 38 Coming up to them at that very moment, she gave thanks to God and spoke about the child to all who were looking forward to the redemption of Jerusalem.

亚拿见到耶稣时发生了什么事？

What happened when Anna saw Jesus?

路加福音 2:38 正当那时，她进前来称谢 神，将孩子的事对一切盼望耶路撒冷得救赎的人讲说。

Luke 2:38 Coming up to them at that very moment, she gave thanks to God and spoke about the child to all who were looking forward to the redemption of Jerusalem.

赞美 Praise

宣告 Proclaim

路加福音 Luke 2:10

那天使对他们说：不要惧怕！我报给你们大喜的信息，是关乎万民的。

But the angel said to them, "Do not be afraid. I bring you good news that will cause great joy for all the people."